


GoGel Water-based Lubricating Gel




 Go Gel is a water-based lubricating gel. Designed to be used with pelvic floor exercises and vaginal and/or anal probes, the gel can be used for general lubricating needs.

Directions: Apply and spread onto the skin or vaginal/anal probe.

Do not use if opened or damaged. Sterile until opened.
Sterilised by Gamma Irradiation.

Ingredients: Water, PEG-200, Methylparaben, Propylparaben, Carbomer, Sodium Hydroxide, Glycerine.

Warnings: If irritation occurs, discontinue use and consult your medical adviser. Go Gel is not a contraceptive and does not contain spermicide. Store at room temperature. Keep out of reach of children.

 Go Gel est un gel lubrifiant à base d'eau. Conçu pour être utilisé avec les exercices du plancher pelvien et les sondes vaginales et/ou anales, le gel peut être utilisé pour les besoins généraux de lubrification.

Mode d'emploi : Appliquer et étaler sur la peau ou sur la sonde vaginale/ anale.

Ne pas utiliser si le produit est ouvert ou endommagé. Stérile jusqu'à l'ouverture. Stérilisé par irradiation gamma.

Ingrédients : Eau, PEG-200, Méthylparaben, Propylparaben, Carbomer, Hydroxyde de sodium, Glycérine.

Avertissements : En cas d'irritation, cessez l'utilisation et consultez votre conseiller médical. Go Gel n'est pas un contraceptif et ne contient pas de spermicide. Conserver à température ambiante. Tenir hors de portée des enfants.



Nantong Health & Beyond

Hygienic Products Inc. No. 118, Yuxian Road, North
Town Street, Rugao City, Jiangsu Province, P.R. China.



Luxus Lebenswelt GmbH

Kochstr. 1, 47877, Willich,
Germany, Made in PRC

I-GO100-ML [UK,FR] Rev 1.0 09/24

www.tenscare.co.uk

